
Naše milá Talking
Through Art rodinko,

rád bych Vám za sebe  
i za celý tým popřál

krásný začátek nového
roku 2024. Ať Vám

přinese mnoho radosti,
lásky, kreativity a
samozřejmě také

zdraví.
 

Jak jsou jistě mnozí z Vás informováni, v roce 2015 jsem založil
organizaci Talking Through Art ve Rwandě a letos tudíž oslavujeme

již 9 let!
Organizace v současné době zaměstnává více než osmdesát žen s
fyzickým postižením a díky Vaší podpoře můžeme zajistit vzdělání

pro pětadvacet jejich dětí. Naším cílem je poskytnout podporu
dětem postižených rodičů, aby získaly kvalitní vzdělání a měly větší

šance nalézt v budoucnu práci. Potomci tak budou v dospělosti
schopni lépe pečovat o své rodiče, až zestárnou.

Rádi bychom vyjádřili naší vděčnost, že jste se stali v průběhu
těchto let integrální součástí našeho programu a tudíž také našeho

úspěchu!

TTA slaví 9 let! 

TTA
Newsletter



Děkujeme za podporu
Předem bych Vám všem chtěl moc poděkovat za obrovskou podporu. Někteří z
Vás nám přispívají přímo na konkrétní děti o kterých víte a s kterými si i
dopisujete. Tato pomoc mění životy našich dětí do té míry že ji ani nelze popsat.
Bez Vás by neměly dokonce ani příležitost se naučit číst a psát. Spousta z Vás
nám také posílá menší částku měsíčně a nám to moc pomáhá, každá koruna je
důležitá a my si toho moc vážíme. Zvláštní poděkování chceme vyjádřit městu
Písek, přátelům z Písku a okolí, Ostravské univerzitě, Základní škole Havířov-
Šumperk a jejich milé paní ředitelce, ZŠ Petřiny Sever, Madle a Tomovi a jejich
přátelům v Praze, Zuzce, Romaně a Nikole, Romaně a jejim Ústeckým dámám z
magistrátu, Salvátorskému ČCE kostelu, Kristince, Elišce, Jiřince, Petrovi,
Zdéňovi, Karlovi, Milanovi, Lukášovi, Honzovi, Zolovi, Pavlínce a Klárce. Dále
chceme poděkovat všem Čechům a Slovákům kteří nás za ta léta navštívili,
českému velvyslanectví  v Nairobi za dotace které nás značně posunuly  
dopředu, všem dobrovolníkům kteří se podílejí na zvelebování naší kanceláře a
obohacování života našich žen a v neposlední řadě mojí rodině, která za mnou
stojí od prvního okamžiku.



Ve Rwandě jen zhruba třetina dětí dokončí
základní školu. Náš program “adopce na dálku” je

velice úspěšný, protože z dvacetipěti dětí jen
čtyři nedokončili což je více než 80% úspěch.

Rád bych Vám představil tři děti které mají
nejlepší prospěch :) 

DUSHIMIMANA Remy by se rád
stal profesionálním fotbalistou.

NGABIRE Floriode by se ráda stala
doktorkou.

KWIZERA Olivier, náš nejlepší student, by
se chtěl stát politikem.

Naše děti



Petrova cesta k
současnému TTA

Krátce po příletu do Rwandy jsem zjistil, že postižení lidé zde žijí na ulicích
bez naděje a možnosti jakkoliv změnit svůj osud. Jejich život se skládal jen z
výsměchu a beznaděje. Když jsem to viděl, zařekl jsem se, že takhle to
nenechám a dokážu všem, že tihle lidé mají nárok na štěstí a důstojný život
jako kdokoliv jiný. První dva roky jsem se svými vlastními financemi pomáhal
asi dvaceti lidem. Snažil jsem se vymyslet, jak bych pro ně mohl vytvořit
pracovní příležitosti. Po dvou letech příprav jsme začali plést přírodní misky
podle mých originálních návrhů, které nikdo ve Rwandě nenabízel, a díky
tomu se nám začínalo dařit. Naše malá galerie byla stále více a více
navštěvována a lépe se prodávalo. Také se mi podařilo sehnat další
dobrovolníky, přidal jsem výuku angličtiny a přestěhovali jsme se na lepší a
dostupnější místo. Rok nato jsem zaměstnal prvního zaměstnance Placida,
který pracuje v TTA dodnes a stal se z něj manažer organizace. Když se nám
konečně začalo dařit a zaměstnávali jsem už kolem šedesáti žen, přišla
pandemie a vše se uzavřelo. To pro nás byla obrovská rána, ale nevzdali jsme
to a díky kamarádům v ČR jsme získali nejen psychickou ale i finanční
podporu, což pomohlo TTA zachránit. Dokonce se z toho vyklubaly i dílčí
úspěchy, jako oslovení lokálních hotelů, které dodnes prodávají naše výrobky.
Teď už se do Rwandy zase začínají vracet turisté a nám se daří o maličko lépe.
Jde to pomalu, jsme opatrnější, ale o to pozitivněji naladěni. A to hlavně díky
Vám, protože nám věříte, podporujete nás a jste s námi v kontaktu. Ve
Rwandě mám malý spolehlivý tým a v ČR obrovskou podporu od mnoha
spřízněných lidí. Ještě jednou Vám přeji krásný rok 2024, a pokud se vám
někdy podaří navštívit Rwandu, určitě se u nás zastavte alespoň na kávu.

Váš Petr Kočnar
Ředitel  a Zakladatel Talking Through Art 


